
 

 

110210 Protokoll från styrelsemöte i Föreningen Boende mot buller i 
norra Sollentuna 

Närvarande: Albert Forsgren, Harriet Goliath, Gunnar Lustig, Ulf Olsson, Hans Redtzer och 
Lars Rudling 

1.     Öppnande av mötet 
 
Ordförande hälsade välkommen. Huvudsyftet med kallelse till möte har varit, att vi 
skall bestämma datum för och förbereda årsmötet i föreningen. 
Föreslogs 30 mars (v 13) 19.00. 
Harriet bokar lokal i Gillboskolans matsal. 
Ulf publicerar dagordningen på hemsidan. Föreslogs ändring i stadgarna ang tid för 
kallelse till årsmöte 14 dagar i förväg. Tas upp som punkt på dagordningen. 
Ulf utformar kallelse. Skickas med e-post till medlemmarna av Harriet. Till dem som 
av olika skäl ej nås av e-posten delas den ut i  deras brevlåda av Albert och Hans. 
Harriet sätter upp på anslagstavlor. 
Gunnar hör med Mitt i Sollentuna om möjlighet att få in (gratis) notis i tidningen. 
 

2.    Valberedning 

             Diskuterades  kommande ”besättning” i styrelsen, som utgör valberedning. 

 
3.     Miljöansökan 

 
Miljöansökan kommer antagligen att dröja ett tag. Noterades att den kommer att 
innehålla ca 1000 sidor. En stor del kommer att behandla utsläpp. Vi kanske kan in- 
rikta oss på  läsning om buller. 
Hans hör med Susanne Rundström om hon kan komma och lämna en kort information 
på årsmötet. 
 

4.    Övrigt  

         Gunnar meddelade, att kommunens bullerstudier ang vägarna dröjer.  

         Kommunen har ej lyckats få ner hastigheten till 90 km/tim på E4 norrut, mot gränsen  

         till Upplands Väsby, som man begärt. 

 


